
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 5 af 25. november 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

9. december 2020 
J.nr. 2019 - 11261 

 

 

Skatteudvalget 2020-21
L 106 endeligt svar på spørgsmål 5 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvor meget brugen af stanniol til madpakker vil blive forøget 

som følge forslaget om genindførelse af emballageafgiften på pvc-folier? 

 

Svar 

Der henvises til besvarelse af SAU L 106 – spm. 4. 
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